
Synodní rada ČCE k závěrům personálního auditu na Bratrské škole. 
 
Synodní rada dne 21. 4. 2020 vzala na vědomí závěrečnou zprávu o personálním 
auditu, který v Bratrské škole provedla firma Talterra.  
 
V pondělí 27.4. se uskutečnila videokonference, během níž členové synodní rady 
projednali závěry a doporučení auditu s ředitelkou školy, Mgr. Pavlínou Radovou. 
Rozhovor se týkal jak bezprostředních kroků, tak dlouhodobých opatření, které by 
měly vést k obnovení bezpečného klimatu ve škole, zejména  
- stylu vzájemné komunikace jak uvnitř pedagogického sboru, tak ve vztahu k žákům 
a rodičům, při zachování specificky komunitního charakteru školy 
- supervize a dalších forem standardní podpory vedení školy i pedagogického sboru, 
které pomohou předcházet nedorozuměním a konfliktům, mj. prostřednictvím 
vhodného nastavení pravidel komunikace 
- role školské rady jako důležitého poradního orgánu, v němž jsou zastoupeni 
pedagogové, rodiče i zástupci zřizovatele  
 
Synodní rada paní ředitelku informovala o záměru do konce roku 2020 
- nově jmenovat zástupce zřizovatele ve školské radě a vyzvat k volbě zástupců 
pedagogů a rodičů, tedy školskou radu od nového školního roku 2020/2021 nově 
ustanovit s tím, že členové dosavadní školské rady na své funkce k tomuto datu 
rezignují  
- vyhlásit výběrové řízení na ředitele/ku Bratrské školy s nástupem ve školním roce 
2021/22, které bude otevřeno všem zájemcům, kteří pro výkon funkce 
ředitele/ředitelky splňují předpoklady stanovené školským zákonem. Do té doby 
zůstává dosavadní ředitelka Mgr. Radová nadále ve své funkci. 
 
Synodní rada seznámí členy školské rady s výsledky a doporučeními auditu na 
setkání v nejbližším možném termínu.  
Jakmile situace dovolí setkání v širším složení, synodní rada podrobně seznámí při 
osobním setkání zaměstnance školy a rodiče s plánovanými kroky týkajícími se 
řízení školy, pravidel vzájemné komunikace, podpory bezpečného klimatu pro další 
rozvoj Bratrské školy.    
 
 
V Praze, 28. dubna 2020 
 
 
 


